

Daily Café 香濃即磨咖啡 人人輕鬆享受

Daily Café Freshly Brewed Coffee to surprise all!



熱Hot/凍Iced

\$14 / 杯 Cup



Café Cappuccino 泡沫咖啡



Café Latte 鮮奶咖啡

100% Arabica

- ☛ 選用巴西、洪都拉斯、印尼峇里及蘇門答臘之頂級100% Arabica咖啡豆
Only top grade 100% Arabica coffee beans from Brazil, Honduras Indonesia and Sumatra are used
- ☛ 香港新鮮烘焙更能保存咖啡獨有香氣
To preserve aroma and freshness, our beans are expertly roasted in Hong Kong
- ☛ 咖啡豆拼配組合為7-Eleven獨家專有，拼配準繩，味道回甘，帶有煙燻果仁香氣
Exclusively for 7-Eleven, our beans are skilfully blended for smoky and nutty flavours

貨品數量有限，只限於指定店舖提供，售完即止。詳情請致電7-Eleven 顧客服務熱線2299 1110 (服務時間為星期一至五，0900-1730，星期六、日及公眾假期休息)或登入7-Eleven網頁www.7-eleven.com.hk以電郵查詢。如有爭議，所有價格以個別店舖為準。就一切有關事宜，7-Eleven 將保留最終之決定權。圖片僅供參考。搵問你左近7-Eleven Daily Café 售賣分店 <https://www.7-eleven.com.hk/zh/store/dailycafe>。The quantity is limited in supply and only applicable to 7-Eleven stores with this product. Please contact 7-Eleven customer service hotline 2299 1110 (service hours: Monday to Friday, 0900 to 1730, closed on Saturdays, Sundays & Public Holidays) or visit 7-Eleven website www.7-eleven.com.hk for product information, store locations and all other enquiries. The product price at the store shall prevail. In case of any disputes, 7-Eleven shall have the right of final decision. Images are for reference only, real objects shall be considered as final. Find a 7-Eleven Daily Café Store near you <https://www.7-eleven.com.hk/zh/store/dailycafe>.

借定唔借？還得到先好借！To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!



HK\$10/杯

憑此券可以優惠價HK\$10購買任何Daily Café凍/熱即磨咖啡一杯。
Purchase any one cup of Daily Café Freshly brewed coffee at HK\$10 with this coupon.

優惠有效期至
Offer is valid until 15/9/2018



條款及細則 Terms and Conditions :

- 優惠期由2018年8月1日至2018年9月15日
- 此券不適用於淺水灣、機場、赤鱗角空運站、迪欣湖、迪士尼行政大樓、昂坪市集、亞洲國際博覽館、力寶中心、赤柱及澳門分店
- 此優惠適用於購買任何一款Daily Café即磨咖啡
- 此券不可兌換現金及不可與其他優惠同時使用
- 必須以恒生enJoy卡付款方可享用此優惠
- 此券一經塗改或損毀，即行作廢
- 此券只限使用1次
- 每次只可以使用此優惠券1張及不可累積使用
- 此券只適用於有售賣此貨品之7-Eleven店舖
- 請於付款前出示此券
- 數量有限，售完即止
- 請致電7-Eleven顧客服務熱線2299 1110 (服務時間為星期一至五，0900-1730，星期六、日及公眾假期休息)或登入7-Eleven網頁www.7-eleven.com.hk以電郵查詢
- 所有價格以店舖為準
- 如有任何爭議，恒生銀行有限公司及7-Eleven保留最終決定權

Promotion period is from 1 August 2018 to 15 September 2018

This coupon cannot be used in 7-Eleven stores at Repulse Bay, Airport, Chek Lap Kok Air Cargo Terminals, Inspiration Lake, Team Disney Building, Ngong Ping Village, AsiaWorld-Expo, Lippo Center, Stanley and Macau

This coupon is applicable for the purchase of any flavor of Daily Café Freshly Brewed Coffee

This coupon is not redeemable for cash and cannot be used in conjunction with other offers

Payment must be settled with Hang Seng enJoy Card in order to enjoy the offer

This coupon will become invalid if it is altered or damaged in any way

Each coupon can only be used once

This coupon is valid for one time purchase and accumulative use is not applicable

This coupon is only applicable to 7-Eleven stores with this product

Please present this coupon before making payments

This offer is available while stocks last

Please contact 7-Eleven customer service hotline 2299 1110 (service hours: Monday to Friday, 0900 to 1730, closed on Saturdays, Sundays & Public Holidays) or visit 7-Eleven website www.7-eleven.com.hk for all other enquiries

The product price at the store shall prevail

Hang Seng Bank Limited and 7-Eleven reserve the right of final decision in case of any disputes.